
PROTOKÓŁ NR 

Z POSIEDZENIA WSPÓLNEGO KOMISJI STAŁYCH RADY MIEJSKIEJ 

z dnia 25 czerwca 2019r. 

 

W posiedzeniu wspólnym komisji stałych udział wzięło 12 radnych.  

Nieobecni na posiedzeniu byli radni: Bartłomiej Czaki, Dariusz Chojnacki oraz Agnieszka Dorawa.  

Zgodnie ze Statutem posiedzenie komisji prowadził Przewodniczący Komisji najstarszy wiekiem – 

radny Tadeusz Szczepański. 

Na protokolanta posiedzenia wybrano Tomasza Rudnego. 

 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na VIII sesję RM zaplanowaną na dzień 28 

czerwca 2019r.  

Omówiono projekty uchwał (wg. ustalonego porządku obrad): 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  dla Gminy Solec Kujawski na rok 2019.  

Projekt uchwały zreferowała Pani Małgorzata Żurek reprezentująca Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego za okres od 1 kwietnia 2019 r. do 

21 czerwca 2019 r. – punkt został pominięty. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2019 rok.  

Projekt uchwały zreferowała Pani Alina Kowalska – Skarbnik Gminy. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2019 – 2026. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Alina Kowalska – Skarbnik Gminy. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec Kujawski oraz o 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze.  

Projekt uchwały zreferowała Pani Alina Kowalska – Skarbnik Gminy. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego gminy 

Solec Kujawski. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego, 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieniem; jej wypowiedź uzupełniła Pani Małgorzata Szalewska, 

Radca Prawny. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania aktualizacji „Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Solec Kujawski na lata 2014 – 2020 (+). 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego, 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieniem.  

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 



Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w obrębie ewidencyjnym Chrośna, gmina Solec Kujawski. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Iwona Konopa – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie ewidencyjnym Otorowo, 

gmina Solec Kujawski. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Iwona Konopa – Kierownik Biura Planowania Przestrzennego. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Solec Kujawski. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Katarzyna Małecka, Kierownik Referatu Edukacji. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Solec Kujawski, a także 

określenia granic ich obwodów, na okres od dnia 1 września 2019 roku. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Katarzyna Małecka, Kierownik Referatu Edukacji. 

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska Rady Gminy Osielsko w zakresie 

zawyżonych opłat za odpady komunalne na RIPOK.  

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego, 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieniem.  

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Pojęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.  

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego, 

Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieniem.  

Radni nie zgłosili uwag do w/w projektu. 

 

Na zakończenie w ramach wolnych głosów i wniosków: 

Pani Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego, Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Mieniem, przedstawiła projekt umożliwienia mieszkańców dokonywania opłat 

skarbowych przy pomocy terminala płatniczego. 

 

Pani Małgorzata Szalewska, Radca Prawny – omówiła aktualną sytuację sprawy sądowej 

dotyczącej Statutu Gminy Solec Kujawski. 

 

Posiedzenie wspólne komisji zakończył prowadzący – radny Tadeusz Szczepański. 
Spotkanie skończyło się o godz. 17:20. 

 

 Protokolant posiedzenia: 
Tomasz Rudny 


